
Resum Comuna del 13 de maig del 2025 

Assisteixen: Amada, Ana, Àngels, Bea, Ima, Merche, Mireia, Mirta, , Montse C., Muntsa, 

Natàlia,Teresa, Vicky. 

Com a prèvia, la Gisela presenta el vídeo de la campanya de sòcies. És ben rebut i ben valorat. 

Es proposa fer la seva presentació pública quan estiguin acabats alguns detalls sobre el so, la 

caràtula i els formats. A veure si pot ser abans de l’estiu. 

Una altra prèvia: Les companyes de DonesXdones mostren el seu malestar per la programació 

de l’assemblea 8M el dia 24 de maig coincidint amb la celebració del dia internacional per la 

pau i el desarmament. Un cop més ens comprometem a tenir cura quan fem la programació 

d’activitats per evitar, sempre que sigui possible, la coincidència d’actes.  

Debat  

Comencem l’ordre del dia tot abordant el debat sobre el 8M i l’assistència a l’assemblea del dia 

24 de maig.  

Es fa una valoració sobre el funcionament de l’Assemblea8m  al llarg de l’any  i la dificultat de 

sostenir una bona assistència durant tot el temps. Quan s’acosta la data del 8M, la incorporació 

de gent i grups és més gran i això crea certa distorsió per incorporar les noves aportacions i 

alhora respectar la feina feta. Es comenta que potser podríem fer menys reunions durant els 

primers mesos.  

El proper 8M del 2026 coincidirà amb la celebració dels 50 anys de les Primeres Jornades 

Catalanes de la Dona i es proposa treballar de forma unitària per tal de sumar, ampliar i 

comptar amb tots els feminismes no exclusius i confluir a les macro Jornades del mes de juny 

del 2026. Ens agradaria que els continguts anessin al voltant de l’oposició al feixisme i a les 

guerres. Un bon lema seria “Més feministes que mai”. 

Es veu interessant que l’Assemblea8m  treballi  de forma descentralitzada per incorporar els 

grups feministes més joves de la Coordinadors d’Assemblees Feministes (CAF) i de les 

universitats.  

Caldria repensar també el manifest i mirar de fer arribar les nostres reivindicacions d’una 

manera més concisa i eficient. 

Pel que fa a la manifestació es  considera que cal repensar el seu format i el seu cost en el marc 

del decreixement que s’està impulsant a la casa, sense perdre la presència i la pressió al carrer. 

Es demanarà a les companyes que participin a l’Assemblea8m com a portaveus de Ca la Dona 

que facin un retorn a la Comuna de la situació en cada moment.  

Informació de les Comissions 

Manteniment: s’estan realitzant les reparacions del terrat i de la planta tercera i sembla que 

pel mes vinent ja estaran acabades.  Quan es detecti alguna cosa que no funciona hi haurà un 

formulari  per poder coordinar totes les petites reparacions. S’està preparant la reunió amb 

l’Ajuntament per acordar quines coses corren a càrrec nostre i esbrinar definitivament les 

respectives responsabilitats. 

Laboral:  s’activarà la bossa d’activistes  per tal de cobrir secretaria quan hi hagin baixes o 

puntes de feina. S’ha de fer un petita formació per tal de poder fer bé les substitucions. 



S’estudiarà si es poden fer ajustos entre les treballadores de la casa per cobrir els horaris 

produïts per  les absències puntuals. 

Comunicació: per tal de millorar l’accessibilitat a la casa s’està treballant amb les companyes 

anticapacitistes.  S’ha programat una sessió de consciència i formació el 17 de juny de 10.30 a 

14.30h. Imprescindible que assisteixen totes les treballadores de la casa, portaveus de tots els 

projectes i de les comissions i de tots els grups que vulguin per poder traspassar les 

informacions.  Es treballarà sobre l’edifici, l’organització d’actes i activitats, l’atenció personal i 

la comunicació en general. 

Economia: davant els problemes patits per l’empresa Garbet, ens veiem obligades a canviar 

d’empresa de neteja.  Després de demanar tres pressupostos, s’acorda contractar fins a finals 

d’any  la cooperativa Recursos Solidaris.   

Ja han sortit els imports concedits de les subvencions de l’Ajuntament i hem aconseguit tots el 

que havíem demanat menys una subvenció petita del Centre documentació. Ens concedeixen 

els mateixos imports que l’any 2024, excepte en el cas de Ripoll25, on es produeix una reducció 

significativa.  

Continua la feinada de les auditories i les reformulacions i els requeriments de les institucions. 

Altres 

El dia 20 de maig , davant de la Comissaria de Via Laietana es farà un acte d’adhesió de Ca la 

Dona a la campanya per  recuperar l’espai com a  Centre d’interpretació i memòria de la 

repressió. Intervindran companyes nostres i es demana assistència per visibilitzar el nostre 

compromís.  

Actualment, les institucions estan pressionant molt perquè  totes les activitats i documents de 

projectes subvencionats portin els seus logos. Fins ara ho havíem assumit com a un 

requeriment burocràtic però hauríem de parlar-ne amb més detall. Cal programar un debat a la 

Comuna sobre aquesta qüestió. 

Quan s’hagin acabat les obres de la planta tercera, organitzarem un sopar per celebrar 

l’aniversari de Ca la Dona. Convé que tothom reculli i recuperi fotos de la inauguració i del local 

per fer-ne un muntatge 

 

 


